
Title (en)
DEVICE FOR DISPLAYING THE PHASES OF THE MOON

Title (de)
MONDPHASEN-ANZEIGEVORRICHTUNG

Title (fr)
DISPOSITIF D'AFFICHAGE DE PHASES LUNAIRES

Publication
EP 3379343 A1 20180926 (FR)

Application
EP 17161916 A 20170320

Priority
EP 17161916 A 20170320

Abstract (en)
[origin: US2018267473A1] A lunar phase display device including an annular cover including four ring portions, two successive ring portions being
separated by a convex lobe projecting radially towards the inside of the annular cover; a moon indicator disc, a drive device arranged to move the
moon indicator disc so that the disc makes a cycloidal trajectory between two successive lobes, the moon indicator disc being at least partially
occulted by each of the two lobes during one portion of the cycloidal trajectory so as to reproduce the phases of the moon during a lunar month.

Abstract (fr)
L'invention se rapporte à un dispositif d'affichage (1) de phases lunaires comportant : - un cache (2) annulaire comportant quatre portions d'anneau
(3), deux portions d'anneau (3) successives étant séparées par un lobe (4) convexe en saillie radiale vers l'intérieur du cache (2) annulaire ; - un
disque indicateur de lune (6), - des moyens d'entraînement agencés pour animer le disque indicateur de lune (6) de façon à ce qu'il effectue une
trajectoire cycloïdale entre deux lobes (4) successifs, le disque indicateur de lune (6) étant occulté au moins partiellement par chacun des deux
lobes (4) pendant une partie de la trajectoire cycloïdale de façon à reproduire les phases lunaires pendant un mois lunaire.
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